



PRIME MINISTER • PREMIER MINISTRE

I would like to convey my warmest greetings to everyone attending the Annual Scientific Meeting of the Canadian Society of Transplantation (CST).

This event brings together health care professionals, researchers, and industry representatives from across the country to share their experiences and expertise related to organ transplantation and donation. I am certain that delegates will benefit from the discussions and sessions planned for this year's meeting.

I would like to thank the CST for putting together a rewarding program for everyone involved. You can take pride in your commitment to supporting the Canadian transplant community.

I wish you all an engaging and productive meeting.

The Right Honourable Mark Carney, P.C., O.C., M.P.
Prime Minister of Canada

Ottawa
2026





PRIME MINISTER • PREMIER MINISTRE

Je tiens à saluer chaleureusement toutes les personnes qui assistent à la réunion scientifique annuelle de la Société canadienne de transplantation (SCT).

Cet événement réunit des professionnels de la santé, des chercheurs et des représentants de l'industrie de partout au pays afin de mettre en commun leurs expériences et leur expertise en matière de transplantation et de don d'organes. Je suis convaincu que les délégués tireront profit des discussions et des séances prévues cette année.



Je tiens à remercier la SCT d'avoir mis sur pied un programme enrichissant pour tous les participants. Vous pouvez tirer fierté de votre engagement à soutenir la communauté canadienne des greffés.

Je vous souhaite une réunion stimulante et productive.

Le très honorable Mark Carney, C.P., O.C., député
Premier ministre du Canada

Ottawa
2026